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کن ورزشی ️دومین نشست هماهنگی بازرسین ستاد نظارت بر سلامت اما

هیات   این  جدید  سرناظر  حضور  با  هرمزگان  استان  ورزشی  پزشکی  هیات  ورزشی  کن  اما سلامت  بر  نظارت  کمیته  بازرسین  نشست   دومین 
برگزار شد.

کن ورزشی استان معرفی شد. در  ریحانه مرادی در این جلسه به عنوان مسئول کمیته بازرسی  این هیات و آشنایی بازرسان با نحوه بازرسی از اما
کن ورزشی استان در دوران کرونا، عدم استفاده ورزشکاران از مکمل های غیر مجاز، نظارت   این نشست در خصوص روند بازرسی های اولیه از اما
کمیته خدمات درمانی فدراسیون پزشکی ورزشی و تکمیل دقیق  بر رعایت پروتکل های بهداشتی، نظارت بر عضویت ورزشکاران در سامانه 

کن ورزشی توسط سرناظر این هیات توضیحاتی ارائه شد.   فرم های بازرسی از اما

مهم  مسابقات  زنده  پوشش  اخیر  سال  چند  در 
وسیمای  صدا  برای  هرمزگان  استان  در  ورزشی 
مرکز خلیج فارس اهمیت چندانی نداشته است و 
بسیاری از رقابت های مهم ورزشی استان پوشش 

زنده داده نشده است. 
از پنجم مهرماه سال جاری مسابقات لیگ دسته دوم 
آیندگان  تیم  میزبانی  به  کشور  های  باشگاه  فوتسال 
هرمزگان  در بندرعباس برگزار می شود و با رایزنی های 
که شده بود قرار بود این مسابقات به صورت زنده از 
اتفاق این  ظاهرا  اما  شود  پخش  فارس  خلیج   مرکز 
در  ورزش  اهالی  نگرانی  موجب  دوباره  و  افتد  نمی 

استان شده است. 
لیگ  در  هرمزگان  نماینده  تنها  آیندگان  فوتسال  تیم 
برای  و  است  کشور  های  باشگاه   فوتسال  دوم  دسته 
موفق شدن در این رقابت ها  نیاز به حمایت مسوولان 
گر  از جمله صدا وسیمای مرکز خلیج فارس دارد زیرا ا
بازیکنان  انگیزه  این رقابت ها پخش زنده شود یقینا 
تیم آیندگان به مراتب بیشتر خواهد شد.  متاسفانه در 
استان هرمزگان تا اسم حمایت به وسط می آید همه 
که باید دست به جیب شوند و  به این فکر می افتند 

کنند.  کار را هم نمی  که این  کنند هرچند  کمک 
که مسوولان چه ورزشی و چه غیر  حمایت یعنی این 
که تیم  کنار باشگاه آیندگان باشند نه این  ورزشی در 
که نیاز به حمایت مالی ندارد به حال  را به واسطه این 

کنند.  خودش رها 
به  بلد  کار  مدیرعامل  یک  داشتن  با  آیندگان  باشگاه 
تنها  و  ندارد  مالی  حمایت  به  نیاز  رضایی  حمید  نام 
مسوولان  که  است  این  باشگاه  این  مسوولان  انتظار 
برخوردند مشکلی  با  هرجا  که  باشند  کنارشان   در 
از  ویکی  شود  حل  ها  آن  کمک  به  مشکل  آن    
این  زنده  پخش  باشگاه  این  هوادران  های  خواسته 

رقابت ها در بندرعباس است. 
از  مسوولان  که استاندار هرمزگان  حمایت یعنی این 
که  حالا  بخواهد  فارس  خلیج  مرکز  وسیمای  صدا 
نزدیک  از  توانند  نمی  گران  وتماشا کروناست  بحث 
باشند  بندرعباس  در  تیم  این  های  رقابت   شاهد 
بازی های آن ها را به صورت مستقیم پوشش دهند 

که صداوسیما برای پخش بازی های این تیم  نه این 
که ما مجوز پخش مسابقات لیگ  در بندرعباس بگوید 

دسته دوم را نداریم . 
صداوسیماهای  کز  مرا است  چگونه  استاندار  آقای 
های  بازی  ترین  حساس  ما  همسایه  های  استان 
اما  دهند  می  پوشش  را  خودشان  سوم  دسته  لیگ 
انجام  را  کار  این  ما  فارس  خلیج  مرکز   صداوسیما 
که مجوز پخش لیگ دسته دوم  گوید  نمی دهد و می 
کسی باید این مجوز را به صداو سیمای  را نداریم. چه 

مرکز خلیج فارس بدهد پس این وسط سهم ورزش و 
از صدا وسیمای مرکز خلیج فارس  ورزشکاران استان 

کجاست. 
مگر صداوسیمای مرکز خلیج فارس چه برنامه ورزشی 
برای ورزشکاران و علاقمندان به ورزش در طول هفته 
لیگ  در  بازی  چند  پخش  برای  که  کند  می  پخش 
کشور به دنبال مجوز  دسته دوم فوتسال باشگاه های 

هستند. 
برنامه  یک  و  رادیویی  ورزشی  برنامه  یک  داشتن  آیا 

برای  ها  مدت  از  بعد  هم  آن  تلویزیونی  ورزشی 
کافی است. ورزشکاران  علاقمندان به ورزش در استان 
استان هرمزگان در هر رشته ورزشی برای دیده شدن 
نیاز به پخش مسابقات آن هم به صورت زنده دارند 
ولی به نظر می آید این مسله اصلا برای صدا وسیمای 
مرکز خلیج فارس ،  استاندار،  مدیرکل ورزش استان 

وسایر مسوولان  مهم نیست .
رشد  برای  دارید  وظیفه  شما  مسوول  آقای  جناب 
اقدامات  استان  ورزشکاران  شدن  دیده  و  ورزش 

اساسی انجام دهید . ورزش و ورزشکاران این استان 
کسانی  همه  وظیفه  این  و  دارند  شدن  دیده  به  نیار 
و  دهند  انجام  کاری  راه  این  در  توانند  می  که  است 
انجام ندادنش ظلمی است به ورزش و ورزشکاران این 

استان و باید مسئولان پاسخگو باشند . 
استان  در  که  مهمی  مسابقات  مستقیم  پخش 
که  گری اجتماعی است  گیرد یک مطالبه  صورت می 
کنار آن بگذرند و  از  راحتی  به   نباید مسوولان استان 
استان  نمایندگان  حتی  و  استان   اول  شخص   باید 
که با رای همین ورزشکاران  در مجلس شورای اسلامی 
از  و  کند  ورود  موضوع  این  به  اند  رفته  مجلس  به 
پخش  علت  فارس  خلیج  مرکز  سیما  صداو  مسوولان 
جویا  را  فوتسال   دوم  دسته  لیگ  مسابقات  نشدن 

شوند. 
بگذرم  این موضوع  کنار  از  راحتی  به  گر من مسوول  ا

کسی انتظار حمایت داشت.  پس باید از چه 
شاید مسولان صداوسیمای مرکز خلیج فارس این فکر 
که مسابقات لیگ دسته  کرده اند  را پیش خودشان 
کردن را  کشور ارزش پخش  دوم فوتسال باشگاه  های 
که مسابقات لیگ برتر  که شاهد بودیم  ندارد هرچند 
کشور در  باشگاه های   برتر بسکتبال  لیگ  و  فوتسال 
سالن فجر هم بعد از چند بار پخش شدن دیگر پخش 

کسی هم بر نخورد. تشدند وبه 
که برای ورزش حرفه ای هرمزگان  با توجه به اتفاقاتی 
کسی  کمتر  شاید  است  افتاده  اخیر   های  سال  در 
 . کند  تیمداری  هرمزگان  در  بخواهد  که  کند  جرات 
که مسولان  باشگاه آیندگان با داشت های  پس حالا 
و  اند  برداشته  کشور قدم  برای حضور در سطح  خود 
مباحث  دنبال  به  باشگاه  مدیره  هئیت  و  مدیرعامل 
من  نیست  درست   هستند  آن  مالی  و  اقتصادی 
باشگاه  این  به  کمکی  توانم  که می  مسوول در جای 
نام هرمزگان در ورزش فوتسال  که هدفش سربلندی 
کمک باشگاه در زمینه  کنار بکشم و به   است خودم  را 

پخش مستقیم مسابقات نیایم.
که برای  اجازه ندهیم سرنوشت این باشگاه  خصوصی 
است  برداشته  گام  استان  این  جوانان  شدن  موفق 

مثل دیگر باشگاه های خصوصی استان شود.
که  فوتسال در استان هرمزگان سرشار از استعداد است 
بخشی از این استعدادها در تیم آیندگان هستند واین 
گفتن  برای  زیادی  های  حرف  توانند  می  استعدادها 
داشته باشند. برای حمایت از این جوانان هرمزگانی 
همه دست به دست هم دهیم واجازه ندهیم با برخی 
باشگاه  مسوولان  دلسردی  شاهد  ها  کارشکنی  از 
منصرف  تیمداری  ادامه  از  را  ها  آن  و  باشیم  آیندگان 

کنیم. 
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محمود رئیسی

ورزشکاران برای افتخارآفرینی نیازمند حمایت هستند

بی مهری صداوسیمای
مرکز خلیج فارس به ورزش هرمزگان

گروه ورزش//محمود رئیسی :   
بانوان  ورزش  مسئولین  تخصصی  نشست   نخستین  
سرپرست  مرادی،  فاطمه  حضور  با  استان  مرکز  های  شهرستان 
ورزش  اداره  رئیس  دریایی  استان،  بانوان  ورزش  توسعه  معاونت 
و جوانان جزیره قشم، مسئولین ورزش شهرستان های ) جزیره 
پیرامون  ابوموسی(  و  بندرعباس  آباد،  حاجی  هرمز،  قشم،جزیره 
بررسی عملکردها، مسائل و مشکلات ورزشی در حیطه بانوان با 
هدف توسعه ورزش بانوان در عرصه های مختلف ورزشی در سالن 

جلسات بخشداری جزیره هرمز برگزار شد.
مرادی سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان استان در این نشست 
اظهارداشت:بانوان بنیان اصلی خانواده را شکل می دهند و دختران 
گرفتن ورزش از  ما پرورش دهندگان نسل های آینده هستند و نادیده 
سوی آنان به غیر از چالش های جسمی حرکتی و روحی روانی برای 
این قشر، مشکلاتی برای خانواده و جامعه بوجود و باعث آسیب های 

اجتماعی می شود.

گیر شدن  وی افزود:گرایش بانوان به ورزش بهتر شده است اما برای فرا
ورزش در زندگی آنان باید بیش از بیش فرهنگ سازی و فواید ورزش با 

بیان دلایل علمی آن همراه و آموزش داده شود.

اجرای  داشت:  بیان  بانوان  ورزش  توسعه  معاونت   سرپرست 
طرح  هایی نظیر جشنواره  های اوقات فراغت و جام نشاط و تندرستی 
کنیم و تعداد  که هر اندازه برای بانوان بهتر برنامه ریزی  به ما نشان داد 

کنیم، میزان علاقه  رویدادهای مرتبط با ورزش و تربیت بدنی را بیشتر 
کند. و انگیزه آنها به ورزش افزایش پیدا می 

کرد:  خانم مرادی سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان خاطر نشان 
که یکی از  توسعه ورزش بانوان از روش های مختلف قابل انجام است 
بهترین آن ها، طرح های استعدادیابی به منظور تشویق هرچه بیشتر 
دختران نونهال و نوجوان به شمار می رود و کشف به موقع استعدادها 
و قابلیت ها در سنین پایین اجازه رشد و توانمندسازی را به ورزشکار 
می دهد و در همین زمینه برگزاری دوره های مختلف استعدادیابی 
گونه ای فراهم  امری ضروری است. وی بیان داشت: باید شرایط به 
که در روستاها و  که بانوان روستایی بتوانند با توجه به امکاناتی  شود 
که علاقمند هستند دسترسی  شهرستان ها وجود دارد به ورزش هایی 
روستاها  سطح  در  مربیگری  های  کلاس  دنبال  به  و  باشند  داشته 
پرورش  و  روستایی  بانوان  ارتقاء سطح سلامت  راستای  در  تا  باشیم 
از فقر حرکتی  برتر در راستای تحرک بیشتر و جلوگیری  استعدادهای 

کمک شایانی داشته باشیم. 

با حضور سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان هرمزگان برگزار شد

  نخستین نشست تخصصی مسوولان ورزش بانوان در »هرمز«


